
P R E S S K I T  &  B I O G R A P H I E S

EÏkoE, a collective of artists, 


invites you to dive into a universe 

where the sounds of the 2000’s meet  

a touch of synthwave, modern 

influences, and a vibrant, heartfelt 

fusion of pop and soul.

#trip-hop #2000svibes #electropop

Eïkoe* is a human and musical adventure,  

born at the crossroads of trip-hop, pop, and electro. 


A unique alchemy where every note resonate with  emotion.  

This project is a realm of experimentation, where melancholy meets energy, 

and emotion blends with modern sounds.  

Eïkoe* carries the richness of scars, rebirths, and inner revolts. 

Our music speaks to all those who know that second chances are never 


to be refused and that it’s never too late to reinvent oneself.

A visual and sound explorer, Van creates a universe where electronic 

textures meet graphic storytelling.  

Trained in “BEAUX-Arts” and Applied Arts, she makes musical composition  

a free and instinctive field of experimentation. She blends trip-hop, electro-

pop, jungle, and touches of synthwave, crafting hybrid creations  

in a constant search for emotion and transformation. 


After an initial musical immersion in the Bordeaux scene as a guitarist  

in a pop-rock band, followed by a career in communications, Van returned  

to composition with a more organic and introspective approach. 


Her influences range from Björk to Massive Attack, Archive, Morcheeba, 

Tricky, Kate Bush, Pretty Lights, EBTG/Tracey Thorn, Depeche Mode,  

Thievery Corporation, M83, the pop of Texas and K’s Choice, the rock  

of Placebo and Muse, the world of Mylène Farmer, and the intensity  

of Amy Winehouse.

Van 

Naïck has always nurtured an intimate relationship with words. 

For her, writing is a refuge—a way to give shape to her emotions  

and to escape. With Eikoe, her first musical project, her words finally  

come to life and find their voiceS. 


Enriched by her experiences abroad—in Scotland, London, and the United 

States—NaÏck draws on the wealth of Anglo-Saxon culture to shape  

her universe.  

Her style blends English pop-rock, folk, and lyric-driven songwriting,  

at times tinged with trip-hop or even rap, depending on inspiration.  

Her influences are eclectic: from Depeche Mode to Texas, from Queen  

to Supertramp, from Zazie to Alanis Morissette.
 

With raw sensitivity and disarming sincerity, Naick offers authentic music 

where every word matters and EACH note tells a story.

naïCk

With a deep voice and a vibrant soul, Dee*Ann carried within her a rare 

intensity. From her childhood in Bandung, Indonesia, she turned singing into  

a refuge, before discovering in France a space of expression that allowed 

her to embrace all her influences. On stage, she let raw sincerity flow, 

blending power with fragility. 


Her inspirations traveled between pop and trip-hop, groove and soul. 

Beyond these, she found IN JAZZ AND GOSPEL the spiritual dimension  

that gave her voice its true depth. 


Dee*Ann left her mark on many musical projects (Dee-Ann & the Bad Soul 

Band, Sankofa Gospel, Asney...) and shared the stage with artists such as 

Winston McAnuff and Martha High. More than a singer, she was a messenger 

of emotion, a presence that touched the heart. 


In July 2025, Dee*Ann passed away. 

 But her voice, her legacy, and her energy still resonate, carried by  

“A CONSTANT Call”, the unique track she left us with—like a final gift.

Dee ann*

Fred has been singing ever since he could speak, yet for a long time  

he chose a life of travel. Across the 50 countries he explored—and 

sometimes settled in—he never stopped writing and composing. 


He WAS Inspired by the creativity of Rita Mitsouko and Zazie, as much as  

the musicality of Aretha Franklin and Stevie Wonder, and fascinated  

by great figures of THE FRENCH SCENE such as Jacques Brel and Stromae.  

he has collaborated with artists from a wide variety of genres,  

from electro-pop to jazz, including “LA CHANSON FRANCAISE”.



Deeply influenced by African-American culture during his teenage years,  

you can sense traces of soul, gospel, and funk in the vibrant melodies  

he creates today. 


With Eïkoe*, this lover of French language opens a new chapter  

in his songwriting, expressing NOW his emotions in English.

FRED

GET IN TOUCH
 

Drop us a line (or two)



We are open for creative minds !


website


www.eikoe-music.com

@

www.youtube.com/@eikoe-music

www.instagram.com/eikoe_music

www.tiktok.com/@eikoe_music

www.facebook.com/eikoemusic

hey@eikoe-music.com

It's been a few weeks, in our minds it was yesterday.  

Still we hear your words,  
your voice For ever.  

Here stand your legacy 
We'll keep it going 
It's your voice 
Our strengh 
You're with us we know... 
It will be our constant call.
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P R E S S K I T  &  B I O G R A P H I E S

#trip-hop #2000svibes #electropop

Eïkoe* est une aventure humaine et musicale, 
 née au carrefour du trip-hop, de la pop et de l’électro. 
 Une alchimie unique où chaque note résonne d’émotion. 


Ce projet est un terrain d’expérimentation, où la mélancolie rencontre 
l’énergie, et où l’émotion se mêle aux sonorités modernes.

Eïkoe* porte la richesse des cicatrices, des renaissances  
et des révoltes intérieures.  

 Notre musique s’adresse à tous ceux qui savent que les secondes chances  
ne se refusent jamais et qu’il n’est jamais trop tard pour se réinventer.
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Van 

Voix profonde, âme vibrante, Dee*Ann portait en elle une intensité rare.  
Dès son enfance à Bandung, en Indonésie, elle transforme le chant en refuge, 
avant de découvrir en France un terrain d’expression qui lui permet 
d’embrasser toutes ses influences. Sur scène, elle laissait jaillir  
une sincérité brute, mêlant puissance et fragilité. 


Ses inspirations voyageaient entre pop et trip-hop, groove et soul,  
mais c’est dans le jazz et le gospel qu’elle trouvait cette dimension 
spirituelle qui donnait à sa voix toute sa profondeur. 


Dee*Ann a marqué de nombreux projets musicaux (Dee-Ann & the Bad Soul 
Band, Sankofa Gospel, Asney...) et partagé la scène avec des artistes  
tels que Winston McAnuff ou Martha High. Plus qu’une chanteuse,  
elle était une passeuse d’émotions, une présence qui touchait au cœur. 


En juillet 2025, Dee*Ann s’en est allée.  
Mais sa voix, son héritage et son énergie résonnent encore, portés par  
”A CONSTANT Call”, ce titre unique qu’elle nous a laissé, tel un dernier cadeau.

Dee ann*

Si Frédéric a chanté dès qu'il a su parler, il s'est longtemps choisi une vie  
de voyages, Mais dans les 50 pays qu'il a traversés et où il a parfois posé  
ses valises, il n'a jamais cessé d'écrire et de composer.   

Inspiré par la créativité des Rita Mitsouko ou de Zazie, autant que par  
la musicalité d'Aretha Franklin ou Stevie Wonder, fasciné par les grandes 
figures de la chanson francophone comme Jacques Brel ou Stromae, 
il a lui-même collaboré avec des artistes aux genres musicaux très divers,  
de la pop électro jusqu'au jazz en passant par la chanson française.   

Profondément marqué par la culture afro-américaine pendant  
son adolescence, on peut deviner ses influences soul, gospel ou funk  
dans les mélodies vibrantes qu'il crée aujourd'hui.   

Pour Eïkoe*, cet amoureux de la langue de Molière aborde un nouveau 
chapitre de son écriture, en exprimant ses émotions en anglais.

FRED

GET IN TOUCH
 

Drop us a line (or two)



We are open for creative minds !


website


www.eikoe-music.com

@

www.youtube.com/@eikoe-music

www. instagram.com/eikoe_music

www.tiktok.com/@eikoe_music

www.facebook.com/eikoemusic

hey@eikoe-music.com

upcoming

EP

It's been a few weeks, in our minds it was yesterday.  

Still we hear your words,  
your voiceFor ever.  

Here stand your legacy 
We'll keep it going 
It's your voice 
Our strengh 
You're with us we know... 
It will be our constant call.

a constant call (feat DEE*ann)

ALL  ALONE IN LOVE (feat fRED  T.)

REAL ITY  (ROBOT  MIX)

L .A  L ights (feat fRED  T. /  Maé)

REBOOT  (INTRO)  

E ÏkoE, un collectif d’artistes, 
vous invite à plonger dans un univers 
où les sons des années 2000 
rencontrent une touche de synthwave, 
des influences modernes et une fusion 
vibrante eNTRE L A  pop et L A  soul.

Exploratrice visuelle et sonore, Van crée un univers où les textures 
électroniques rencontrent la narration graphique. 


Formée aux “Beaux-Arts” et aux Arts Appliqués, elle aborde la composition 
musicale comme un terrain d’expérimentation libre et instinctif.  
elle mélange trip-hop, electro-pop, jungle et quelques touches de sons 
synthwave donnant des créations hybrides, en quête permanente d’émotion 
et de métamorphose.  

Après une première immersion musicale dans la scène bordelaise  
en tant que guitariste dans un groupe pop-rock, suivie d’un parcours  
dans la communication, Van revient à la composition avec une approche  
plus organique et introspective.   

Ses influences vont de Björk à Massive Attack, en passant par Archive, 
Morcheeba,Tricky, Kate Bush, Pretty Lights, EBTG/Tracy Thorn, DEPECHE MODE, 
Thievery Corporation, M83, la pop de Texas et K's Choice, le rock de Placebo  
et Muse, l'univers de Mylène Farmer ou l'intensité d'Amy Winehouse... 

Depuis toujours, Naïck entretient une relation intime avec les mots.  
Écrire est pour elle un refuge, une manière de donner forme à ses émotions  
et de s’évader. Avec Eikoe*, son premier projet musical, ses textes prennent 
enfin vie et trouvent leur voix.



Nourrie par ses expériences à l’étranger – en Écosse, à Londres ou encore  
aux États-Unis – Naïck puise dans la richesse de la culture anglo-saxonne 
pour façonner son univers. 


Son style s’ancre dans un mélange subtil de pop-rock anglais, folk  
et chansons à texte, teinté parfois de touches trip-hop ou même de rap, selon 
l’inspiration. Ses influences sont éclectiques : de Depeche Mode à Texas,  
de Queen à Supertramp, de Zazie à Alanis Morissette. 


Avec une sensibilité à fleur de peau et une sincérité désarmante,  
Naick propose une musique authentique, où chaque mot compte  
et chaque note raconte une histoire.

naÏCk
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